
Algemeen

De SEH is de poort van het ziekenhuis. Dit
specialisme bestaat uit het behandelen van de
acute en de ongedifferentieerde patiënt. De
patiënt komt met klachten binnen en de SEH-
arts zoekt met het team uit wat de patiënt heeft
en welke zorg diegene nodig heeft. Het is een
enorm breed vak, alles komt op deze afdeling
voorbij. Binnen VieCuri is er 24/7 een SEH-arts
aanwezig. Als AIOS krijg je daardoor veel mee en
mag je ook veel zelf doen. 

De opleiding duurt drie jaar. De afdeling hoopt
dat dit uitgebreid wordt naar vijf jaar. Omdat het
een nieuw, groeiend specialisme is in Nederland,
is het specialisme volop in ontwikkeling. 

"Het ziekenhuis is groot genoeg om
alles te zien en klein genoeg om
iedereen te kennen.”

Informeel

Het team bestaat uit 9 SEH artsen, 5 AIOSSEN, 5-
7 ANIOSSEN, semi-artsen,
wetenschapsstudenten en verpleegkundigen. “Ik
ben binnen VieCuri als co-assistent begonnen
op de afdeling interne geneeskunde. Het
ziekenhuis is groot genoeg om alles te zien en
klein genoeg om iedereen te kennen. Iedereen
zegt hier hallo tegen elkaar, dat vind ik erg
bijzonder”, Lottie van Kooten, AIOS.

Aan teambuilding geen gebrek op deze afdeling. Het
team gaat jaarlijks een weekendje weg, organiseert
bbq’s en er wordt regelmatig sushi besteld op de
afdeling. Ook doen ze een keer in de maand aan
bootcamp om te trainen voor de SGO-run: een
sponsorestafetteloop naar een SEH van een ander
ziekenhuis met als doel geld inzamelen voor
onderzoek binnen de Spoedeisende Geneeskunde.
(SGO: Spoedeisende Geneeskunde
Onderzoeksfonds).

“We willen dat niemand bang is om op
iemand af te stappen en zich onderdeel voelt
van het team”

“Er gebeuren niet altijd even leuke dingen op de
afdeling en we zien echt heftige dingen. Juist daarom
vinden we de onderlinge band zo belangrijk. We
willen dat iedereen zich onderdeel voelt van het
team, en dat niemand bang is om op een supervisor
af te stappen”, Dennis Barten, SEH-arts. Het is een
erg hecht team waarin iedereen erg betrokken is en
A(N)IOSSEN goed begeleid worden bij hetgeen dat
zij willen leren. 
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Netwerk en carrièrekansen

De SEH van VieCuri werkt nauw samen met
omliggende ziekenhuizen uit de regio, de
ambulancezorg, maar ook met ziekenhuizen in
de rest van het land. Ook werken ze binnen
VieCuri samen met bijna iedere afdeling. “We
zijn echt een spin in het web, we werken nauw
samen om op deze manier de beste zorg voor
patiënten te kunnen leveren,” Dennis Barten.

Verder organiseert het ziekenhuis
onderwijsdagen met andere ziekenhuizen.
Daarbij gaan AIOSSEN voor stages tijdelijk naar
andere ziekenhuizen met als doel nieuwe
vaardigheden te leren en deze mee te nemen
naar hun eigen opleidingsziekenhuis.

Opleidingen en promoveren

De afdeling is druk bezig met wetenschappelijk
onderzoek. Momenteel loopt er een
onderzoek over rampengeneeskunde binnen
ziekenhuizen. In 2017 kwam het SEH-plafond
van VieCuri naar beneden. Daar hebben ze
een breder onderzoek voor opgezet. Hierin
kijken ze naar mogelijke rampscenario’s die
zich binnen een ziekenhuis kunnen voordoen.
Verder lopen er veel onderzoeken over COVID,
ouderengeneeskunde en kijken ze naar
aanleiding van de shock index hoe ziek een
patiënt is. “Zo breed als ons vakgebied is, zo
breed zijn onze onderzoeken”, Dennis Barten.

“We zijn eerlijk tegen iedereen en
willen echt het beste voor degene in
opleiding. Daarom kijken we zo goed
naar wat je wilt leren en hoe je je wilt
ontwikkelen”

Verder kijkt de afdeling goed naar wat de AIOS
wilt leren, hoe diegene zich het beste kan
profileren en hoe de afdeling hierin kan
sturen. Ze denken mee met het carrière pad
dat de AIOS wil bewandelen en hier spelen ze
tijdens de opleiding op in. “We zijn eerlijk
tegen iedereen en willen echt het beste voor
degene in opleiding. Daarom kijken we zo
goed naar wat je wilt leren en hoe je je wilt en
kunt ontwikkelen, of dat nu binnen de
spoedeisende geneeskunde is of daarbuiten.
Ik ben zelf ook hier opgeleid, en na deze
opleiding had ik echt het gevoel dat ik allround
was opgeleid,” Dennis Barten. 
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Persoonlijke begeleiding
Korte lijnen
Grote pathologie
Nauwe samenwerkingen
Veel wetenschappelijk onderzoek

Speerpunten en leidraden

Het werk

Op de SEH is geen enkele dag hetzelfde. Je weet
nooit wat je te wachten staat. Gedurende de dag
heeft de AIOS een aantal vaste leermomenten. De
rest van de dag is het afwachten wat er gebeurt.
“Soms heb je een rustige ochtend waarbij er
bijvoorbeeld ruimte is voor onderwijs, soms komen
er bij de start van je dienst direct veel patiënten
tegelijkertijd binnen”, Lottie van Kooten. 

Het is een erg afwisselend specialisme waar je
iedereen voorbij ziet komen. Ongeveer 1/3 van de
patiënten is 70 plus. Verder zie je patiënten van klein
tot groot, dik en dun, jong en oud. “Het leuke aan
het vak vind ik dat veel patiënten op de SEH nog
geen stempel hebben. Bij veel andere specialismen
is dit wel het geval. Tijdens mijn coschappen vond ik
het soms frustrerend dat als er een patiënt op een
specifieke afdeling niet geholpen kon worden, er
weer iemand anders bij moest komen. Op de SEH
kan ik met een brede blik naar een patiënt kijken en
op die manier de beste zorg bieden”, Lottie van
Kooten.

“Ik werk nu 10 jaar op de SEH en er is nog
geen dag geweest dan ik geen nieuwe dingen
heb gezien. Je moet stressbestendig zijn, niet
van sleur houden en je moet in een team
kunnen werken”

Het opvangen van een patiënt doe je samen met
een SEH-arts. Daarna krijg je de mogelijkheid om de
patiënt zelf in kaart te brengen en vervolgens
overleg je weer met de supervisor. Je wordt
vrijgelaten, maar staat er niet alleen voor. Het
takenpakket is er divers: van botbreuken tot het
plaatsen van een drain en van wonden hechten tot
het zetten van een ruggenprik. “Ik werk nu 10 jaar op
de SEH en er is nog geen dag geweest dan ik geen
nieuwe dingen heb gezien. Je moet stressbestendig
zijn, niet van sleur houden en je moet in een team
kunnen werken”, Dennis Barten. 
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Het leuke aan het vak vind ik dat veel
patiënten op de SEH nog geen stempel

hebben. Bij veel andere specialismen is dit
wel het geval. Tijdens mijn coschappen vond

ik het soms frustrerend dat als er een patiënt
op een specifieke afdeling niet geholpen kon
worden, dat er weeriemand anders bij moest
komen. Op de SEH kan ik met een brede blik
naar een patiënt kijken en op die manier de

beste zorg bieden
 

-Lottie van Kooten-
AIOS
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Waarom VieCuri?
  PERSOONLIJKE BEGELEIDING

KORTE LI JNEN

GROTE PATHOLOGIE

NAUWE SAMENWERKINGEN

Is dit jouw opleidingsplek?

 Sollicteer dan nu via
www.werkenbijviecuri.nl

“Er gebeuren niet altijd even leuke
dingen op de afdeling en we zien echt

heftige dingen. Juist daarom vinden we
de onderlinge band zo belangrijk. We

willen dat iedereen zich onderdeel voelt
van het team, en dat niemand bang is
om op  een supervisor af te stappen”

 
-Dennis Barten- 
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